



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်

စာအမှတ်၊ မဗဘ/နပတ/FIS/(၃၂/၂၀၂၁)

ရက်စွဲ၊ ၂၀၂၁ ခုနှစ် ၊ မတ်လ ၅ ရက်

သို့

ဘဏ်များအားလုံး

အကြောင်းအရာ။ **ဘဏ်များအမြန်ဆုံးဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးကိစ္စ**

- ရည်ညွှန်းချက်။ (၁) မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်၏ ၁-၃-၂၀၂၁ ရက်စွဲပါ စာအမှတ်၊ မဗဘ/နပတ/ FIS (၂၉/၂၀၂၁)
- (၂) နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအုပ်ချုပ်မှုရုံး၏ ၃-၃-၂၀၂၁ ရက်စွဲပါစာအမှတ်၊၁/၈၆၈-ကောက်နုတ်ချက်/နစအ (၃/၂၀၂၁)

၁။ ဘဏ်များအနေဖြင့် ဘဏ်ခွဲများအပြည့်အဝ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းမရှိသေး၍ Customer များမှ ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများ ရယူရာတွင် အခက်အခဲများ ဖြစ်ပေါ်နေကြောင်း တွေ့ရှိရသဖြင့် နိုင်ငံအတွင်း ကုန်သွယ်မှုနှင့်ကုန်စည်စီးဆင်းမှုများ မှန်ကန်မြန်ဆန်စေရေးနှင့် ပြည်တွင်း/ ပြည်ပ ကုန်သွယ်မှုလုပ်ငန်းများတွင် နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှု အခက်အခဲများမရှိစေရေးအတွက် အဓိကမြို့ကြီးများနှင့် နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေး ဘဏ်လုပ်ငန်းဝန်ဆောင်မှုများ ဆောင်ရွက်ပေးမည့် ဘဏ်ခွဲအမည်၊ လိပ်စာနှင့် တာဝန်ခံပုဂ္ဂိုလ်များ၏ အမည်၊ ရာထူး၊ ဆက်သွယ်ရန် ဖုန်းနံပါတ်၊ Email လိပ်စာတို့အား ပေးပို့ရန် မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်က ရည်ညွှန်း(၁)ပါစာဖြင့် ဘဏ်များသို့ အကြောင်းကြားခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။

၂။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအုပ်ချုပ်မှုရုံးက ရည်ညွှန်း (၂) ပါစာဖြင့် နိုင်ငံတော်စီမံ အုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီအစည်းအဝေးအမှတ်စဉ် (၃/၂၀၂၁) ၏ အစည်းအဝေးတွင် “ဘဏ်လုပ်ငန်းများ ပြန်လည်လည်ပတ်နိုင်ရေးအတွက် တိုက်တွန်းဆောင်ရွက်ရန်၊ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်ကြီးများကို လုံခြုံရေးဆောင်ရွက်ပေးရန်နှင့် ဘဏ်များ ပြန်မဖွင့်နိုင်ပါက အရေးယူဆောင်ရွက်သွားရန်” ဟု ဆုံးဖြတ်ခဲ့ကြောင်း အကြောင်းကြားလာပါသည်။

၃။ လက်ရှိအချိန်တွင် အချို့မြို့ကြီးများ၌ ဘဏ်များပြန်လည်ဖွင့်လှစ်နိုင်သည့် အခြေအနေ ရှိနေကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ နိုင်ငံတော်၏ စီးပွားရေးနှင့် ငွေကြေးလည်ပတ်စီးဆင်းမှု အတွက် ဘဏ်များ၏ အခန်းကဏ္ဍမှာ အရေးကြီးပါသဖြင့် ၈-၃-၂၀၂၁ ရက်နေ့မှစ၍ ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအလိုက် လိုအပ်ပါက လုံခြုံရေးအစီအစဉ်ရယူ၍ ဘဏ်ခွဲများအမြန်ဆုံးဖွင့်လှစ်နိုင်ရေး စီစဉ်ဆောင်ရွက်သွားရန် အကြောင်းကြားပါသည်။

၄။ ပြည်နယ်နှင့်တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးမှ မြို့နယ်အလိုက် မိမိတို့ဖွင့်လှစ်နိုင်မည့် ဘဏ်ခွဲ အရေအတွက်နှင့် နေ့စဉ်ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေများကို မြန်မာနိုင်ငံတော်ဗဟိုဘဏ်သို့ တင်ပြသွားရန် အကြောင်းကြားပါသည်။

(ပုံ) xxxxxxxxxxxxxxx

ဥက္ကဋ္ဌ (ကိုယ်စား)

(သန်းသန်းဆွေ၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ)

မိတ္တူကို
ရုံးလက်ခံ/မျှောစာတွဲ